
 

 

HRVATSKI PIKADO SAVEZ 

Avenija Dubrava 238 

10040 Zagreb  

 

 

ZAPISNIK  

 

 

Sa sjednice Izvršnog odbora Hrvatskog pikado saveza održane dana 4. travnja 2018. godine s 

početkom u 20:00 sati. 

 

Sjednica je telefonska a nazočni su: Tihomir Mamić predsjednik, Eduard Akrap, Damir 

Zrinšćak i Zvonko Antunović. 

 

Sjednicu je otvorio predsjednik g. Tihomir Mamić, pozdravio članove Izvršnog odbora te 

konstatirao da sukladno članku 48. Statuta Hrvatskog pikado saveza postoji kvorum i sve 

odluke koje budu donesene na ovoj sjednici su pravovaljane. 

Za zapisničara je predložio Zvonka Antunović. 

Potom je predložio sljedeći: 

 

DNEVNI RED 

 

1. Pojedinačno prvenstvo Republike Hrvatske u elektroničkom pikadu 

2. Redovna Skupština Hrvatskog pikado saveza 

3. Razno 

 

Predloženi dnevni red  je jednoglasno  usvojen. 

 

Ad 1.) Predsjednik IO g. Tihomir Mamić je izvijestio Izvršni odbor da je za pojedinačno 

prvenstvo manje-više sve organizirano i dogovoreno te da ostaju samo još tehnički detalji koji 

se ne mogu riješiti prije samog početka natjecanja. 

Osigurani su aparati za igru, medalje i pehari, zastave, fotografiranje i snimanje, panoi za 

kompletan raspored natjecanja po svim kategorijama, te naglasio kako su sve financijske 

obveze koje su postojale u pogledu organizacije ovog natjecanja ispunjene. 

Kada je riječ o samom natjecanju, nekoliko igrača koji su izborili direktan plasman na 

prvenstvo je otkazalo svoj nastup, stoga je potrebno naći njihove zamjene, pa će sukladno 

tome i konačne skupine biti formirane u subotu 7. travnja prije početka kvalifikacijskih turnira 

za svaku disciplinu odnosno kategoriju. 

U raspravu su se potom uključili i ostali članovi Izvršnog odbora. Zvonko Antunović je 

upozorio na činjenicu koja se ponavlja već nekoliko godina a to je nepoštivanje odredbi od 

DRESS CODE-u. G. Damir Zrinščak je predložio da se prije samog natjecanja na službenoj 

stranici Hrvatskog pikado saveza objavi dodatna obavijest  o obvezi poštivanja pravila o 

odijevanju te da igrači koji se ne budu pridržavali tih pravila budu diskvalificirani s 

natjecanja. 

Ostali članovi IO su se složili s ovim prijedlogom nakon čega je predsjednik IO g. Tihomir 

Mamić izjavio kako će navedena obavijest biti objavljena na službenoj stranici Hrvatskog 

pikado saveza. 

 

 



U daljnjoj raspravi g. Eduard Akrap je predložio da se igrači koji će nastupiti na prvenstvu 

putem iste obavijesti upoznaju s obvezom dostavljanja važećeg liječničkog pregleda, u 

suprotnom neće moći nastupiti na natjecanju. Svi članovi IO su se složili s prijedlogom te 

konstatirali kako je i ovu obavijest potrebno dodatno naglasiti na službenoj stranici Hrvatskog 

pikado saveza. 

Nakon što je rasprava iscrpljena predsjednik IO je predložio donošenje odluke koja bi 

sadržavala sve što je u raspravi dogovoreno. 

Nakon glasovanja predsjednik IO je konstatirao da je jednoglasno donesena: Odluka o 

pravilima pri održavanju pojedinačnog prvenstva Republike Hrvatske u elektroničkom 

pikadu. 

 

Ad 2.) Na prijedlog predsjednika IO Tihomira Mamića da se redovna Skupština Hrvatskog 

pikado saveza održi dana 21. travnja 2018. godine članovi IO nisu imali primjedbi te je 

predsjednik IO konstatirao da je jednoglasno donesena:  Odluka o održavanju redovne 

Skupštine Hrvatskog pikado saveza. 

 

Ad 3.) Pod točkom razno najprije se raspravljalo o nastupu naših reprezentativnih selekcija na 

predstojećem Europskom prvenstvu u Italiji. Predsjednik IO g. Tihomir Mamić je izvijestio 

kako je smještaj za naše selekcije dogovoren, ostaje još samo da se odredi način 

sufinanciranja nastupa reprezentativaca ali i nastupa naših ekipa na Eurokupu kojima 

sukladno postojećim odlukama HPS sufinancira jedan dio troškova vezan uz nastup na 

Europskom prvenstvu. G. Eduard Akrap je istaknuo kako je njegov stav da se najbolji igrači 

adekvatno nagrade za svoje igre i nastupe na ovakvim natjecanjim ukoliko to financijska 

situacija dopušta.  

O svim ovim pitanjima Izvršni odbor će donijeti posebnu odluku, s tim što je dogovoreno da 

se za sljedeću sezonu postave kriteriji po kojima će se točno unaprijed znati kome i koliko će 

se kojem igraču i ekipi sufinancirati troškovi nastupa na Europskim prvenstvima. 

Što se tiče opreme za reprezentacije g. Tihomir Mamić je izvijestio da je pristiglo nekoliko 

ponuda te da bi trebalo uskoro donijeti i odluku o izboru najpovoljnije ponude. 

G. Eduard Akrap je istaknuo važnost što hitnijeg usvajanja natjecateljskog pravilnika 

Hrvatskog pikado saveza na što je predsjednik IO g. Tihomir Mamić izjavio da će to biti jedna 

od točaka dnevnog reda sljedeće redovne Skupštine HPS-a. 

O svim tekućim a neriješenim pitanjima članovi IO će dodatno raspravljati na pojedinačnom 

prvenstvu RH u elektroničkom pikadu 7. i 8. travnja. 

 

 

Sjednica je završena u 22:00 sata. 

 

 
 

      ___________________ 

                  Tihomir Mamić 

                        predsjednik 

 

 

 

 

 


